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Oœwiadczenie skierowane do ministra sprawiedliwoœci, prokuratora generalnego RP

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z wieloma pytaniami samorz¹dowców regionu kalisko-leszczyñskiego zwracam siê do Pa-

na Ministra z uprzejm¹ proœb¹ o wyjaœnienie nastêpuj¹cej kwestii.
W zwi¹zku z planami reorganizacji struktury s¹dów powszechnych oraz powszechnych jednostek

prokuratury Ministerstwa Sprawiedliwoœci proszê o wyjaœnienie przedmiotowej sprawy.
Samorz¹dowcy s¹ zaniepokojeni pracami ministerstwa maj¹cymi na celu zmianê struktury organi-

zacyjnej s¹downictwa powszechnego oraz powszechnych jednostek prokuratury, która w konsekwencji
mo¿e doprowadziæ do likwidacji miêdzy innymi S¹du Rejonowego i Prokuratury Rejonowej w Rawiczu.
Owe zmiany mog¹ przyczyniæ siê do obni¿enia poczucia bezpieczeñstwa wœród mieszkañców naszego
regionu. Prawdopodobna likwidacja rawickiego s¹du i Prokuratury Rejonowej w Rawiczu nie przyniesie
oczekiwanych przez ministerstwo oszczêdnoœci, utrudni za to dostêp obywateli do instytucji wymiaru
sprawiedliwoœci. Ponadto likwidacja ta obni¿y rangê Rawicza jako siedziby powiatu, w którym obecnie
znajduj¹ siê wszystkie istotne dla obywateli instytucje publiczne.

Kolejnym bardzo wa¿nym zagadnieniem jest sprawa reorganizacji s¹dów powszechnych i ewentual-
nej zmiany struktury wewnêtrznej s¹dów, miêdzy innymi likwidacja wydzia³ów rodzinnych, co wed³ug
nie tylko samorz¹dowców, ale tak¿e sêdziów s¹dów rodzinnych, przyczyni siê do szybkiego i niedok³a-
dnego rozpoznawania spraw dotycz¹cych problemów rodzinnych, które wcale nie nale¿¹ do ³atwych.
Wed³ug planów ministerstwa prezes s¹du bêdzie móg³ taki wydzia³ utworzyæ, ale nie bêdzie to obowi¹z-
kowe, co wed³ug sêdziów jest z³ym rozwi¹zaniem, poniewa¿ ka¿dy s¹d powinien obligatoryjnie mieæ od-
rêbny wydzia³ zajmuj¹cy siê sprawami rodzinnymi, które musz¹ byæ rozpatrywane przez
doœwiadczonych w takich sprawach sêdziów z pewnym doœwiadczeniem ¿yciowym.

W zwi¹zku z powy¿szym proszê uprzejmie o odpowiedŸ na moje pytanie. Czy Ministerstwo Sprawied-
liwoœci dostrzega wy¿ej przedstawione problemy i w jaki sposób ma zamiar je rozwi¹zaæ?

Z wyrazami szacunku
Ma³gorzata Adamczak




